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PROTOKOLL 
 
 
ART: Styrelsemöte nr 4 2006 
 
Tid: 2006-11-02 
 
Plats: Årsta Vandrarhem 
 
Närvarande: 
 Bo Olofsson 
 Carina Veen Huis 
 Kjell-Åke Frykholm 
 Susanne Bühlmann 
 Ing-Marie Engström, adjungerade kassör 
 
 
06.04.01 Mötets öppnande 

Bo Olofsson förklarade mötet öppnat. 
Att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Carina Veen Huis. 
Till protokollförare valdes Susanne Buhlmann 
 

06.04.02 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes enl utsänt förslag. 
 

06.04.03 Verksamhetsrapport 
Mottagit Etiska riktlinjer (avel) från SKK. 
 

06.04.04 Ekonomisk rapport 
Ing-Marie rapporterar att  591:- finns i kassan och 29.954:- på postgirot.  
Jack Junel sänder över faktureringsunderlag när det gäller annonsörer till Ing-
Marie Engström. 
 

06.04.05 Rapport från Avelsrådet  
Den 31 oktober var det 287 valpar födda på 59 kullar. 37 hanar är använda. Det 
är mer förfrågan på tikar än hanar. 
På Bassetutställningen i Köping så genomfördes det en ögonlysning på 22 
”petiter” samt en Golden Retriever. Rapport om detta kommer i nästa Petitblad. 
 
 

06.04.06 Rapport från Jaktkommittén 
Det är fler hundar i söder än i norr som går drevprov som tendensen ser ut per 
dags dato. 
8 hundar är uttagna till rasmästerskapet den 3 november.  
Kjell-Åke Frykholm har ordnat med priser till både hundförare och domare. 



 
06.04.07 Rapport från Utställningskommittén 

Ansökan om officiell status. Lördag v 7 , år 2009 och 2010. Plats Stockholm. 
Nya regler för utställning fastställda, dessa kommer att redovisas i kommande 
Petitblad. 
 

06.04.08 Petitbladet 
Nästa Petitblad kommer vid lucia. Jack Junel har hand om arbetsfördelningen. 
Lägga till i bladet: tacka alla uppfödare som betalar 1:a medlemsavgifter till 
klubben. 
Till nästa Bassetblad skriver Bosse Olofsson petitklubbens rapport och Carina 
Veen Huis skriver om statistik. 
 

06.04.09 Rasmästerskap 
Beslutades att endast rasklubbens medlemmar får deltaga i rasmästerskapet. 
Beslutades att det skall vara de 6 bästa hundarna( istället för 8 hundar ) som får 
deltaga. 
Detta då det är svårt att hitta bra likvärdig mark till provet. 
 

06.04.10 Medlemsärenden 
Ett förslag om successiv höjning av medlemsavgiften kommer att bifogas till 
kommande årsmöte enligt följande:  
2008: 150 kronor, 2009:175 kronor samt  2010: 200 kronor. 

                      Familjemedlem skall betala 50 kronor. 
                      Som skäl angavs att vi idag lägger stor vikt på produktion av vår tidning + vårt  
                      rasmästerskap. 

Beslutades att från och med den 1 januari 2007 kommer klubben att genom 
uppfödaren bjuda nya valpköpare på första årets medlemskap dock måste 
uppfödaren fortfarande skicka namnlista till klubben. 
 

06.04.11 Klubbens hemsida 
 
Webbforumet stängs ner då det är ingen som använder det. 
Beslut togs om att ändra nuvarande utformning av ABC – lista på 
hanhundslistan till en lista med samma information som tidigare. Som skäl 
angavs att man nu provat detta system under ett antal år och kommit fram till att 
listan blir orättvis när det gäller hur gammal en hanhund är kontra i vilken ålder 
han kommer in som avelshund. Alla jaktmeriterade hanhundar skall fortfarande 
vara med om de i övrigt uppfyller kraven för listan. Hundarna kommer att 
plockas bort efter 60 -70 valpar, och / eller vid 10 år. 

 
06.04.12 Årsmöte 2007 

 
Plats: Trosa 
Datum: 17/2 -07 
Tid: 12.00 
 

06.04.13 Nästa möte 
I samband med årsmötet kl 10.00 

 
 



 
06.04.14 Mötet avslutades 
 Bo Olofsson förklarade mötet avslutat. 
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